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μάτων. Για εμάς είναι και κορυφαίο ζήτημα 
για τη δημοκρατία στην Ελλάδα. Γι’ αυτό 
άλλωστε κι έχω δεσμευτεί ότι, αν ο ελληνι-
κός λαός μάς ξαναφέρει σε θέση διακυβέρ-
νησης, θα καταργήσουμε τον νόμο περί ευ-
θύνης υπουργών.
 Η κυβέρνηση βρίσκεται αντιμέτωπη με συ-

νεχείς κινητοποιήσεις, από αγρότες, φοιτητές, 
επαγγελματικές ομάδες. Εσείς, προσωπικά, 
είστε πάντα στην πρώτη γραμμή στο πλευρό 
τους. Γιατί δεν το καρπώνεται αυτό ο ΣΥΡΙΖΑ 
στις μετρήσεις και δείχνει διαρκή υποχώρη-
ση; Φταίει η εσωστρέφεια ή κάτι άλλο;

Είμαστε στο πλευρό των αγροτών, των φοι-
τητών και των ελεύθερων επαγγελματιών, 
γιατί τα αιτήματά τους είναι δίκαια και γιατί 
οι μάχες που δίνουν αφορούν το παρόν και 
το μέλλον ολόκληρης της ελληνικής κοινωνί-
ας. Θα συνεχίσουμε να παλεύουμε με κάθε 
κόστος στη Βουλή και στα κινήματα για κοι-
νωνική δικαιοσύνη και προστασία των δη-
μόσιων αγαθών.
Ο ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. εμφάνισε δημοσκοπική πτώ-
ση τους τελευταίους μήνες εξαιτίας της δι-
άσπασης και της εκτεταμένης εσωστρέφει-
ας που χαρακτήρισε τη δημόσια εικόνα του. 
Σήμερα εμφανίζει μια δημοσκοπική στασι-
μότητα. Αυτή την εικόνα πρέπει, θέλουμε, 
μπορούμε και οφείλουμε να την αλλάξου-
με στους τρεις μήνες που απομένουν έως 
τις ευρωεκλογές, για να κρατήσουμε ανοι-
χτό τον δρόμο της προοδευτικής πολιτικής 
αλλαγής στην πατρίδα μας.
 Το επόμενο crash test απέναντι στην κυβέρ-

νηση είναι τα μη κρατικά πανεπιστήμια. Θα πε-
ρίμενε κανείς ότι εσείς θα είστε υπέρ και όμως 
έχετε βγει σκληρά απέναντι. Είναι ένα θέμα που 
μπορεί να ενώσει στη Βουλή και στο πεζοδρό-
μιο τις προοδευτικές δυνάμεις;

Κάλπες
«Το αμέσως επόμενο διάστημα θα 
παρουσιάσουμε τη διακήρυξή μας για 
τις ευρωεκλογές και θα προχωρήσουμε 
στην κατάρτιση του ευρωψηφοδελτίου 
μας μέσα από προκριματικές εκλογές»

διάςπάςη
«Ο ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. εμφάνισε 
δημοσκοπική πτώση τους τελευταίους 
μήνες εξαιτίας της διάσπασης και 
της εκτεταμένης εσωστρέφειας που 
χαρακτήρισε τη δημόσια εικόνα του»

εμπιςτοςύνη
«Δεν μίλησα ποτέ για λευκή 
επιταγή. Ζήτησα εμπιστοσύνη 
ως νεοεκλεγείς πρόεδρος, 
για να προχωρήσουμε 
μπροστά»

 

Η Ολγα Γεροβασίλη είναι αντιπρόεδρος της 
Βουλής και ηγετικό μας στέλεχος. Η άποψη 
και η συμβολή της είναι πολύτιμες για την 
πρόοδο του κόμματός μας. Δεν βλέπω κα-
νέναν ως «εσωκομματική αντιπολίτευση». 
Προσδοκώ και απ’ όλα τα στελέχη μας να 
μη βλέπουν τους εαυτούς τους ως τέτοια. 
Γιατί τα μέλη και οι φίλοι μας δεν αντέχουν 
να ακούνε άλλο για τάσεις, φράξιες και ομα-
δοποιήσεις. Οσοι και όσες θέλουν να συνει-
σφέρουν στον κοινό μας αγώνα, έχουν θέ-
ση στον σχεδιασμό μας. 
 Βάλατε στο τραπέζι με το ερωτηματολόγιο 

ακόμη και την αλλαγή ονόματος και συμβό-
λων. Σκοπεύετε να τα αλλάξετε; Θεωρείτε πως 
έκαναν τον κύκλο τους και, αν ναι, πότε σκο-
πεύετε να προχωρήσετε σε αλλαγές; Πριν ή με-
τά τις ευρωεκλογές;

Ξεκαθάρισα από την αρχή ότι το περιβόη-
το ερωτηματολόγιο έχει χαρακτήρα έναρ-
ξης μιας αναγκαίας διαβούλευσης με τα μέ-
λη μας για το μέλλον του κόμματός μας. Η 
συζήτηση θα συνεχιστεί, και μετά τις ευρω-
εκλογές θα προχωρήσουμε στο καταστατι-
κό μας Συνέδριο, που θα έχει χαρακτήρα ε-
πανίδρυσης. Ολα τα ζητήματα θα αποφα-
σιστούν από το Συνέδριό μας, λαμβάνοντας 
υπ’ όψιν τα αποτελέσματα της διαβούλευσης. 
Αυτό που προέχει είναι να προσδιορίσουμε 
τη στρατηγική μας και τη θέση μας στο πολι-
τικό τοπίο της χώρας. Τα υπόλοιπα έπονται. 
 Την περασμένη Τετάρτη συμπληρώθηκε έ-

νας χρόνος από την τραγωδία των Τεμπών, χω-
ρίς ακόμη να έχουν δοθεί απαντήσεις στις οι-
κογένειες που ζουν τον δικό τους «Γολγοθά». 
Εσείς έχετε ζητήσει επανειλημμένα να χυθεί ά-
πλετο φως, ενώ πρόσφατα παρενέβη και η Ει-
σαγγελία του Αρείου Πάγου. Θεωρείτε πως οι 
υπαίτιοι θα πληρώσουν;

Δεν σας κρύβω την απαισιοδοξία μου, που 
πηγάζει από το γεγονός ότι το καθεστώς Μη-
τσοτάκη κάνει από την πρώτη μέρα ό,τι μπο-
ρεί για να αποκρύψει στοιχεία, να συγκαλύ-
ψει τη διερεύνηση της υπόθεσης και να χει-
ραγωγήσει τη Δικαιοσύνη.
Από την άλλη, έχω δεσμευτεί προσωπικά ό-
τι θα κάνουμε ό,τι είναι δυνατόν για να μη 
θαφτεί αυτό το κρατικό έγκλημα, όπως θά-
φτηκαν οι νεκροί κάτω από το τσιμέντο της 
συγκάλυψης. Η τιμωρία των υπαιτίων για 
το έγκλημα των Τεμπών δεν είναι μόνο ζή-
τημα δικαίωσης των συγγενών των 57 θυ-

Δεν θα μπορούσα ποτέ να είμαι υπέρ της νο-
μιμοποίησης της συναλλαγής της κυβέρνησης 
με κολεγιάρχες και funds, που σκοπό έχουν να 
παρέχουν ισότιμα πτυχία από ιδιωτικά πανε-
πιστήμια-σούπερ μάρκετ, με τη μέθοδο του 
franchise. Η ανώτατη εκπαίδευση δεν είναι ε-
μπόρευμα, είναι αγαθό που προστατεύεται 
από το Σύνταγμα. Θέλουμε δημόσια πανε-
πιστήμια καλά χρηματοδοτημένα, στελεχω-
μένα και εξωστρεφή, που θα συνεργάζονται 
πράγματι με τα καλύτερα ιδρύματα του εξω-
τερικού, όπως συμβαίνει σε αρκετές περιπτώ-
σεις και σήμερα. Περιμένω από όλες τις δυ-
νάμεις που αυτοπροσδιορίζονται ως αριστε-
ρές και προοδευτικές να απορρίψουμε μαζί, 
κατηγορηματικά και χωρίς ήξεις-αφήξεις, το 
αντισυνταγματικό νομοσχέδιο της κυβέρνη-
σης Μητσοτάκη. Να απομονώσουμε τη Ν.Δ. 
στη Βουλή, όπως την απομονώνει το πανεκ-
παιδευτικό κίνημα στους δρόμους. 
 Είδαμε την περασμένη εβδομάδα τον Εμα-

νουέλ Μακρόν να μην αποκλείει στο μέλλον και 
αποστολή ευρωπαϊκών δυνάμεων στην Ου-
κρανία, κάτι, ωστόσο, που απέκλεισε ο πρω-
θυπουργός. Θεωρείτε πως υπάρχει τέτοιος κίν-
δυνος; Εσείς έχετε ταχθεί κατά της αποστολής 
εξοπλισμών στην Ουκρανία.

Το τελευταίο που χρειάζονται η Ευρώπη και 
ο πλανήτης είναι η ακόμα μεγαλύτερη όξυν-
ση και διεθνοποίηση της σύγκρουσης στην 
Ουκρανία. Ο ρόλος της Ε.Ε. είναι η ανάλη-
ψη επιθετικών διπλωματικών πρωτοβουλι-
ών για άμεσο τερματισμό της σύγκρουσης, 
με απόσυρση των ρωσικών στρατευμάτων. 
Οχι η στρατιωτική κλιμάκωση, που μπορεί 
να μας βάλει σε επικίνδυνες ατραπούς. Σε 
κάθε περίπτωση, η Ελλάδα επ’ ουδενί πρέ-
πει να συμμετέχει σε τέτοιου είδους σχεδι-
ασμούς, αν υπάρξουν.

τέμπη
«Η τιμωρία των 
υπαιτίων για το 
έγκλημα των 
Τεμπών δεν είναι 
μόνο ζήτημα 
δικαίωσης των 
συγγενών των 57 
θυμάτων. Για εμάς 
είναι και κορυφαίο 
ζήτημα για τη 
δημοκρατία στην 
Ελλάδα»

Ουκρανία
«Το τελευ-
ταίο που 
χρειάζονται η 
Ευρώπη και 
ο πλανήτης 
είναι η ακόμα 
μεγαλύτερη 
όξυνση και 
διεθνοποίηση 
της σύγκρου-
σης στην 
Ουκρανία»

Η Ολγα Γεροβασίλη 
είναι αντιπρόεδρος της 
Βουλής και ηγετικό 
μας στέλεχος. Η άποψη 
και η συμβολή της 
είναι πολύτιμες για την 
πρόοδο του κόμματός 
μας. Δεν βλέπω κανέναν 
ως «εσωκομματική 
αντιπολίτευση»


